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PROCES VERBAL

Încheiat azi 28 noiembrie 2014,cu ocazia întrunirii Consiliului local al oraşului Teiuş  în
şedinţă  ordinară,convocată prin Dispoziţia Primarului nr.664/21 noiembrie 2014,ora  10,00 la Casa de
cultură a oraşului Teiuş(sala de sedinte)şedinţă publică.

Din totalul de 15 consilieri la ora începerii şedinţei sunt prezenţi 12 consilieri
Boca,Cristea,Crisan,Gorban,Halalai,Lazar,Man,Onita,Petruse,Popa,Rusu,Ungur lipsesc 3 consilieri
locali Giurgiu,Mateica si Milles.

La şedinţă mai participă în calitate de invitaţi dl Colev,dna Cordea din partea Primăriei
oraşului Teius,dl Mihai din partea SC Proextract SRL.

La sedinta Consiliului local oras Teius participa dl Crisan Ioan.
Dna secretar prezintă procesul verbal al şedinţei ordinare a Consiliului local oraş Teiuş din

data de 27 octombrie 2014,nefiind obiecţii dna secretar supune la vot procesul verbal,se votează cu
unanimitate.

Dna secretar prezintă procesul verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului local oraş Teiuş
din data de 10 noiembrie 2014,nefiind obiecţii dna secretar supune la vot procesul verbal,se votează cu
unanimitate.

Se propune preşedinte de şedinţă în ordine alfabetică dl consilier Lazar Ovidiu se supune la
vot preşedintele de şedinţă se votează cu unanimitate,dl cons.Lazar fară drept de vot.

Dl preşedinte de şedinţă dă cuvântul dlui primar pentru a prezenta ordinea de zi.
Dl primar prezintă ordinea de zi.

1.Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului de venituri si cheltuieli si a listei de investitii pe anul
2014.

-iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile
a)raportul compartimentului de specialitate
b)avizul comisiei de specialitate
2.Proiect de hotarare privind aprobarea contului de executie bugetara la 30 septembrie 2014.
-iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile
a)raportul compartimentului de specialitate
b)avizul comisiei de specialitate
3.Proiect de hotarare privind aprobarea organizarii serbarilor Pomului de Craciun in anul 2014
-iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile
a)raportul compartimentului de specialitate
b)avizul comisiei de specialitate
4.Proiect de hotarare privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal „Exploatare agregate minerale”

beneficiar SC Proextract SRL.
-iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile
a)raportul compartimentului de specialitate
b)avizul comisiei de specialitate
5.Proiect de hotarare privind aprobarea calendarului desfasurarii targurilor,pietelor si oboarelor in orasul

Teius in anul 2015.
-iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile

a)raportul compartimentului de specialitate
b)avizul comisiei de specialitate
6.Proiect de hotarare privind folosirea in exclusivitate a sumei de 80.000 lei pentru reparatii la bisericile

de pe raza orasului Teius
-iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile
a)raportul compartimentului de specialitate
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b)avizul comisiei de specialitate
7.Cereri :Politia locala Teius
8.Probleme curente
9.Stabilirea datei sedinţei ordinare a Consiliului local oraş Teiuş pe luna decembrie  2014.
Dl primar-solicit completarea ordinei de zi cu Proiectul de hotarare privind aprobarea

modificarii art.1 al Hotararii Consiliului local oras Teius nr.80/2014 privind aprobarea documentatiei
de dezmembrare a imobilului inscris in CF 72097 Teius.De asemenea solicit discutarea punctului 4 de
pe ordinea de zi mai intai avand in vedere ca sunt prezentati reprezentantii societatii Proextract.

Dl primar supune la vot ordinea de zi cu completarile facute se voteaza cu unanimitate.
Dna secretar-inainte de a trece la discutarea proiectelor de hotarare inscrise pe ordinea de

zi,vreau sa va aduc la cunostinta prevederile art.46 din Legea nr.215/2001,republicata,legea
administratiei publice locale si art.75 din Legea nr.393/2004 privind Statutul alesilor locali,si pun in
vedere consilierilor locali de a-si prezenta interesul personal pe care considera ca il au in problemele
supuse dezbaterii astfel incat sa nu ia parte la adoptarea hotararii.Hotararile Consiliului local adoptate
cu incalcarea acestor prevederi legale sunt nule de drept.

Se trece la punctul 4 de pe ordinea de zi.
Dl primar prezinta expunerea de motive si proiectul de hotarare privind aprobarea Planului

Urbanistic Zonal „Exploatare agregate minerale” beneficiar SC Proextract SRL.
Dl ing.Colev-arhitect sef-prezinta raportul compartimentului de specialitate din cadrul

Primariei orasului Teius.
Dna cons.ec.Cristea-presedinta comisiei economice-prezinta avizul comisiei

economice.Acesta este nefavorabil pentru urmatoarele considerente:Investitia nu este oportuna pentru
ca locatia este invecinata cu zona locuibila si zona de recreere,creand un disconfort populatiei prin praf
si traficul a peste 20000 masini de tonaj mare.

Dl cons.ing.Boca-presedintele comisiei de protectie sociala-prezinta avizul comisiei de
protectie sociala.

Dl cons.ing.Lazar-presedintele comisiei juridice-prezinta avizul comisiei juridice.Acesta este
favorabil dar se solicita lamuriri,dezbatere si stabilire traseu de circulatie mijloace de transport si aviz
arheologic.

Dna cons.ec.Cristea-sa evidentiez cateva aspecte.Inainte de a fi primar erati impotriva la
investitiile care produceau praf si la circulatia masinilor de tonaj mare.Stim discutiile din Consiliul
local pentru locuitorii de pe str.Stefan cel Mare si Octavian Goga,sa ne gandim la populatie nu la
interesele unei firme sau a unui grup de interese.Suntem in Consiliul local pentru cetateni,nu pentru
firme.

Dl primar-acest proiect a fost trecut prin studiu la Mediu si nu s-a dovedit a fi deranjant
.Odata cu construirea autostrazii se va decongestiona traficul.Nu ma pot opune dezvoltarii
orasului.Doresc sa prezint lucrurile asa cum sunt ele,sustin pe cei ce creaza locuri de munca,platesc
impozite si taxe locale,cu conditia sa nu deranjeze ambientul.Sustin punctul meu de vedere.

Dna cons.ec.Cristea-intotdeauna am fost impotriva acestor tipuri de investitii.
Dl cons.ing.Boca-sa avem in vedere urmatorul aspect:la traficul de la Geomal de ce nu putem

fi impotriva?Daca nu dorim balastiera la noi,se va aduce balast din alta parte si traficul va fi acelasi,dar
sa luam in calcul cat pierdem la bugetul local si ce se va intampla mai departe.

Dl cons.ing.Halalai-care sunt veniturile ce se incaseaza la bugetul local si cate locuri de
munca se creaza?

Dl ing.Colev-suprafata de teren aprobata este de 2,5 ha ,avantajele pentru Consiliul local sunt
urmatoarele:se plateste 2 lei/mp la autorizatia de foraje si excavari,taxa pentru autorizatia de
construire,terenul va fi in intravilanul localitatii,impozitat ulterior la intravilan.Zona va fi de dezvoltare
pentru baza de agrement si logistica.In starea actuala a terenului nu cred ca va fi o zona buna pentru
dezvoltare.Noi le-am solicitat stabilirea unei rute de circulatie a masinilor de mare tonaj.Odata cu
inceperea lucrarilor la autostrada traficul greu in oras va fi o problema.Prin exploatare nu se genereaza
praf,aici doar se excaveaza.
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Dl primar-sustin investitia datorita urmatoarelor considerent:50 mii lei la bugetul local,5 locuri de

munca,activitate temporara,nu aduce prejudicii,nu are statie de sortare,ramane un platou drept pentru o
dezvoltare viitoare.Si pentru autostrada balastul va fi adus din alta parte daca aici nu se aproba.

Dna cons.ec.Cristea-pe strazile O.Goga si Stefan cel Mare a fost scandal pentru traficul de la
Baumit,acum nu mai exista aceasta preocupare.
\ Dl cons.Crisan-avizul de la Consiliul Judetean este dat cu conditia obtinerii avizului de la Directia
de cultura Alba.

Dl ing.Colev-arhitect sef-zona respectiva nu este o zona cu potential arheologic,motiv pentru care
nu s-a solicitat prin certificatul de urbanism acest aviz.

Dl cons.prof.Rusu-Consiliul Judetean nu este de acord cu astfel de investitii in zona apropiata de
intravilanul localitatii,eu imi expun punctul de vedere din 2 ipostaze:1 de consilier local si a doua in
calitate de locuitor al orasului.Suma ce se va incasa la bugetul local in urma acestei investitii nu este
foarte mare.Pe noi nu ne intereseaza de unde se va aduce piatra pentru autostrada.Sunt in dilema daca
sa fiu pentru sau impotriva acestei investitii.Sunt interese din partea unora,eu nu am interes,nu am
cumparat nici teren ,nici casa.Eu in calitate de consilier local nu am solicitat decat bani pentru
scoala.Nu sunt specialist in domeniu si nu ma pot pronunta,nu primesc lectii de analiza,chiar daca nu
am doctoratul,dar sunt profesor cu gradul I.Apreciez ce face dl primar si Consiliul local dar ma
deranjeaza lupta dintre dl primar si unele persoane.Eu personal nu vreau numai binele cetatenilor din
Teius.

Dl cons.Popa-vreau sa reamintesc ca pe acest drum este trafic greu de la carierea de la
Geomal,mai mult decat va fi de la aceasta exploatare.De ce ne legam de drum?Daca vin investitorii de
ce ii stopam?Cine va mai veni la Teius,daca asa punem problema?

Dl cons.ing.Ungur-socrul meu a vandut un teren la Proextract,eu am interes personal?
Dna secretar-da.Conform prevederilor art.46 din Legea nr.215/2001 „nu poate lua parte la

deliberare si la adoptarea hotrarilor consilierul local care,fie personal,fie prin sot,sotie,afini sau rude
pana la gradul al patrulea inclusiv,are un interes patrimonial in problema supusa dezbaterilor consiliului
local.Hotararile adoptate de consiliul local cu incalcarea dispozitiilor alin.1 sunt nule de drept.Nulitatea
se constata de catre instanta de contencios administrativ.Actiunea poate fi introdusa de orice persoana
interesata.”

Dl cons.ec.Gorban-traseul strabatut de masinile de la balastiera putem sa-l stim?
Dna secretar -în conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,republicată,legea administraţiei

publice locale,cvorumul necesar adoptării hotărârii privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal
„Exploatare agregate minerale” beneficiar SC Proextract SRL este majoritatea consilierilor in functie.

Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic
Zonal „Exploatare agregate minerale” beneficiar SC Proextract SRL se votează cu 9 voturi pentru dnii
Boca,Crisan,Halalai, Lazar,Man,Onita,Popa,Petruse,Ungur, 2 abtineri dnii Gorban si Rusu si 1 vot
impotriva dna Cristea.

Consiliul local oras  Teius adopta Hotărârea nr.83/2014.
Se trece la punctul 1 de pe ordinea de zi.
Dl primar prezinta expunerea de motive si proiectul de hotarare privind rectificarea bugetului

de venituri si cheltuieli si a listei de investitii pe anul 2014.
Dna ec.Cordea-serviciu buget finante-prezinta raportul compartimentului de specialitate din

cadrul Primariei orasului Teius.
Dna cons.ec.Cristea-presedinta comisiei economice-prezinta avizul comisiei

economice.Acesta este favorabil dar cu amendamentele prevazute in raportul de avizare.
Dl cons.ing.Boca-presedintele comisiei de protectie sociala-prezinta avizul comisiei de

protectie sociala.
Dl cons.ing.Lazar-presedintele comisiei juridice-prezinta avizul comisiei juridice.
Dna cons.ec.Cristea-vreau sa o intreb pe dna contabila daca se poate rectificare de buget cu

0 lei?
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Dna ec.Cordea-serviciul buget finante-se poate face rectificare bugetarea conform

prevederilor Legii nr.273/2006,rectificare intre capitole,articole si aliniate,in urma analizei contului de
executie se verifica veniturile si cheltuielile.

Dl primar-la cele propuse de comisia economica vreau sa va spun ca bugetul a fost
structurat astfel incat sa se termine lucrarile incepute si pentru o functionare normala.Prin plecarea
contabilei sefe in luna iulie 2014 am ramas in impas si au ramas facturi neachitate din urma.Eu nu am
acuzat pe nimeni,dar cred ca problema nu se va rezolva cu aceste modificari solicitate de dvs,pentru ca
avem dosare de achizitii vechi neachitate.

Dna ec.Cordea-serviciul buget finante-in data de 15 septembrie 2014 cand am preluat eu
contabilitatea restantele erau de 120 mii lei.

Dna cons.ec.Cristea-nu se poate face cheltuiala fara acoperire bugetara.Nu contabilitatea
este de vina,ci cei de la achizitii,nu ai voie sa primesti facturi fara sa iti fie aprobata cheltuiala in
buget.Ati demolat acoperisul cladirii Caritas de la fosta Primarie ,fara sa aveti acoperirea bugetara
necesara!

Dl primar-in 3 decembrie 2014 se inaugureaza supermarketul Penny ,aceasta cladire fiind
in acea zona exita pericolul de a cadea tigle din acoperisul cladirii pe masinile parcate in zona si aceasta
lucrarea era necesara pentru cetateni.In acea cladire se afla si o parte din arhiva,respectiv arhiva CAP-
ului si a Coralului.Am reparat acoperisul si am dorit sa dam culoare acelui colt de oras.In ce priveste
cladirea de la Perceptie al carui acoperis am dori sa-l reparam ,vreau sa va spu  ca acolo locuiesc
oameni.De 20 de ani acolo nu s-a facut nimic.Acea cladire este pericol.

Dna cons.ec.Cristea-acum pe aceasta vreme se poate reface acoperisul cladirii?
Dna ec.Cordea-facturile nu erau inregistrate in contabilitate,nu putem plati nici

utilitatile.S-a renuntat la unele lucrari pentru a plati facturile neinregistrate in contabilitatesi platile nu
s-au putut face din lipsa de credite bugetare.Nu sunt platite facturile la furnizori.Retificarea de buget
este prevazuta prin lege intre capitole,articole si aliniate.

Dl primar-avem o stare de fapt in cee ce priveste cladirea arhivei,care trebuie reparata si
transferata in acea cladire arhiva Coralului si a CAP-ului.

Dl cons.Man-dle primar stiati demult ca se va deschide in zona supermarketul Penny?
Dl primar-la Casa de cultura imi declin orice competenta vizavi de incalzirea acestuia.
Dna cons.ec.Cristea-bani pentru montat aeroterme la Casa de cultura,sunt.
Dl cons.ec.Gorban-dle primar nu trebuie amestecata interesele agentilor economici cu

interesele Primariei,nu suntem obligati sa investim in folosul agentilor economici.Cladirea Caritas al
carui acoperis doriti sa-l renovati,are sfarsit sigur,demolarea  si atunci aceasta reparatie inseamna bani
publici aruncati in interesul agentilor economici.Noi nu avem interese sa sustinem agentii economici.

Dl primar-la cladire,reparatia acoperisului este o problema functionala.Nu pot sa demolez
cladirea.

Dl cons.ec.Gorban-dle primar a-ti spus ca trebuie sa arate bine cladirea pentru
supermarketul Penny.Nu deserviti interesele unui privat,ci ale cetatenilor!

Dl cons.Popa-am vazut acoperisul cladirii care este degradat.Daca se va parca o masina in
zona si cade acoperisul pe masina cine plateste ?

Dl cons.Man-este o problema foarte grava,facem lucrari  inainte de a avea acoperirea
bugetara.Aceasta este o problema veche,renuntam la unele lucrari si facem altele,dar nu asa.

Dl cons.ing.Boca-din pacate suntem putini din Consiliul local cu ani in urma s-a dat aviz
nefavorabil pentru lucrarea construire fantana arteziana si sumele respective au fost imputate
primarului si contabilei.Sa avem in vedere aceste lucruri.Vreau sa intreb daca se preconizeaza o data
pentru inceperea lucrarilor la noul sediu al Primariei,sa nu expire Studiu de fezabilitate intocmit.Sa
analizam si pericolele pe care le prezinta cladirea.

Dna cons.ec.Cristea-sa se termine cu executarea lucrarilor inainte de a fi aprobate.Pe ce
baza va apucati de lucrari la gard fara aprobare.Dle primar sa facem echipa primar-consiliul local
pentru a aproba legal.Exceptii sunt ,dar vad ca la dvs este regula.
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Dl primar-sa montat un gard si o poarta la vechiul sediu al Primariei pentru ca acolo nu a fost

gard.Eu am obligatie legala fata de cetateni.
Dna cons.ec.Cristea-proprietarii de masini de la blocuri nu au unde sa parcheze,sa nivelam la

fostul sediul al Primariei si pana la construirea noului sediul al Primariei sa isi parcheze masinile.In
centru nu se mai poate parca,nu mai sunt locuri de parcare.

Dl cons.prof.Rusu-eu la scoala nu fac lucrari fara aprobare,sa respectam legea.Fara rea
vointa va spun ca noi consilierii locali suntem marginalizati,prioritatile le stabileste Consiliul local,nu
dl primar.

Dl primar-eu vad ca toate proiectele de hotarare sunt initiate de primar,nu de consilierii
locali.Va rog sa imi spuneti o idée a dvs pe care nu am luat-o in considerare.

Dl cons.ing.Boca-a existat o discutie in sedintele anterioare,privind asfaltarea unor strazi si
ma opresc aici cu discutiile.

Dl primar-pentru asfaltare sa gasim si sursa de finantare.Eu nu v-am implicat in
imprumuturi.

Dl cons.Crisan-sa discutam pe amendamentele propuse de comisia economica.
Dna cons.ec.Cristea-sa se renunte la lucrarea de reparatia a acoperisului la cladirea Caritas

11 mii lei,15,2 mii lei-lucrari facute in lunile aprilie,mai la Casa de Cultura(reconditionar scena,masa)
si neachitate la SC Feromat,10 mii lei reparatii acoperis la cladirea de la Perceptie,lucrarea sa se faca la
anul viitor in vara.

Dl primar-va repet ca in cladirea de la Perceptie locuiesc oameni.Eu imi declin orice
competenta legata de aceasta problema.

Dl cons.Crisan-lucrarea se poate face acum?
Dl primar-nu stiu daca o pot face?Nu s-a facut nimic 20 de ani la acea cladire.
Dl cons.Crisan-daca se face anul acesta sunt de acord cu suma pentru reparatii acoperis

cladire Perceptie,dar lucrarea sa se faca pana in 15 decembrie 2014.
Dna cons.ec.Cristea-sa discutam bugetul si cu amendamente ca altfel nu se va aproba

bugetul din cauza orgoliilor si se ramane fara buget,fara bani sa platim facturile.La cladirea de la
Perceptie se poate faca anul acesta acoperisul?Daca se face anul acesta lucrarea suntem de acord.

Dl primar-nu stiu.
Dna cons.ec.Cristea-sa se retraga sume si de la lucrarile de dezapezire,si sa ramana sume

numai pentru luna decembrie 2014.
Dna ec.Cordea-serviciul buget finante-pana la aprobarea bugetului local putem plati numai

1/12 si daca nu incadram in sume ,nu putem plati facturile la dezapezire.
Dna cons.ec.Cristea-aveti bani pentru o luna.Nu este in regula cu bugetul asa,nu puteti

comanda executarea de lucrari fara acoperire bugetara aprobata.
Dl cons.ing.Boca-sa se consemneze in procesul verbal,daca retragem banii de la dezapezire

,ne asumam riscul.Din punct de vedere meteo in Transilvania se anunta iarna grea.
Dna ec.Cordea-serviciul buget finante-5 mii lei /luna la dezapezire este numai stationarea

si plata se face pe masura executarii lucrarilor la dezapezire.
Dna cons.ec.Cristea-suma de 40 mii lei,pe cate luni este prevazuta?
Dna ec.Cordea-serviciul buget finante-pe 4 luni,decembrie 2014-martie 2015.Dar daca nu

avem contract ,pana la aprobarea bugetului pe anul 2015 nu pot sa platesc decat 1/12.
Dna cons.ec.Cristea-suntem de acord cu sumele prevazute la dezapezire si renuntati la

sumele de la Casa de cultura.
Dna  ec.Cordea-serviciul buget finante-in ce priveste Casa de cultura,acolo avem facturi

restante ,conform Legii nr.273/2006,eu trebuie sa declar pana in data de 5 a lunii platile restante la
finante.In cazul in care avem plati restante nu ne mai acorda Directia de finante sume.

Dl primar-in luna iulie 2014 a plecat contabila si tot serviciul contabilitate si nu am mai
putut plati facturile.Acum dorim sa le aducem la zi.

Dna cons.ec.Cristea-sa se accepte bugetul cu amendamente.Nu fac  ilegalitati,dvs ati
facut tot timpul asa.
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Dl cons.Popa-stati linistiti ca stim noi ce s-a facut!
Dna ec.Cordea-serviciul buget finante-am rectificat bugetul pentru a plati facturile restante si

salariile.Facturile nu au fost operate in contabilitate.
Dna cons.ec.Cristea-eu doresc sa se rezolve problema,cei de la achizitii sa nu faca achizitii

fara acoperire bugetara,acum discutam de lucrari facute in urma cu 6 luni.Renuntati la lucrarile de la
acoperis cladire Perceptie,acoperis cladire Caritas.Este un lucru foarte grav sa comanzi o lucrare si sa
nu ai bani ,este raspunderea dvs dle primar si o proasta organizare in Primarie.Nu exista colaborare
intre compartimentul achizitii si contabilitate.

Dna ec.Cordea-serviciul buget finante-din 15 septembrie 2014 de cand am preluat eu
contabilitatea am incercat sa le aduc la zi si sa reusim sa inchidem anul.

Dna cons.ec.Cristea-sa intrati in  legalitate si pe viitor sa respectati legea,sa nu ne implicati pe
noi.

Dl cons.Petruse-este o situatie deosebita,contabila este noua,este sfarsit de an si anul trebuie
incheiat.Cu ce este de vina furnizorul ca a furnizat materialele?

Dna cons.ec.Cristea-executivul sa-si rezolve problemele,daca nu sunteti capabili,sa va duceti
acasa sa vina altii.Noi facem acum o ilegalitate de care raspundem noi nu dl primar sau dna contabila.

Dna secretar -în conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,republicată,legea
administraţiei publice locale,cvorumul  necesar adoptării hotărârii privind rectificarea bugetului de
venituri si cheltuieli si a listei de investitii pe anul 2014 este majoritatea consilierilor in functie.

Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului de
venituri si cheltuieli si a listei de investitii pe anul 2014 cu amendamentele propuse adica fara sume la reparatii
acoperis cladire Perceptie si Caritas si fara sume la Casa de cultura Teius se votează cu 8 voturi pentru dnii
Boca,Crisan,Cristea,Gorban,Man,Onita,Petruse,Rusu si 4 abtineri dnii Halalai,Lazar,Popa si Ungur.

Consiliul local oras  Teius adopta Hotărârea nr.84/2014.
Se trece la punctul 2 de pe ordinea de zi.
Dl primar prezinta expunerea de motive si proiectul de hotarare privind aprobarea contului de

executie bugetara la 30 septembrie 2014.
Dna ec.Cordea-serviciu buget finante-prezinta raportul compartimentului de specialitate din

cadrul Primariei orasului Teius.
Dna cons.ec.Cristea-presedinta comisiei economice-prezinta avizul comisiei

economice.Acesta este nefavorabil datorita faptului ca s-a supus aprobarii si in sedinta din luna
octombrie 2014 solicitarile Consiliului local nu au fost indeplinite de executiv ,ca urmare nu se mai
poate reveni la decizie.

Dl cons.ing.Boca-presedintele comisiei de protectie sociala-prezinta avizul comisiei de
protectie sociala.

Dl cons.ing.Lazar-presedintele comisiei juridice-prezinta avizul comisiei juridice.
Dna ec.Cordea-serviciul buget finante-conform prevederilor legii nr.273/2006 executia

bugetara reflecta incasarea veniturilor si efectuarea platilor.
Dna secretar -în conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,republicată,legea

administraţiei publice locale,cvorumul  necesar adoptării hotărârii privind aprobarea contului de executie
bugetara la 30 septembrie 2014 este majoritatea consilierilor in functie.

Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de
executie bugetara la 30 septembrie 2014 se voteaza cu 6 voturi pentru Lazar,Boca,Petruse,Popa,Ungur si Halalai,
1 vot impotriva  Cristea si 5 abtineri Gorban,Man,Rusu,Crisan,Onita.

Se trece la punctul 3 de pe ordinea de zi.
Dl primar prezinta expunerea de motive si proiectul de hotarare privind aprobarea organizarii

serbarilor Pomului de Craciun in anul 2014 .
Dna ec.Cordea-serviciu buget finante-prezinta raportul compartimentului de specialitate din

cadrul Primariei orasului Teius.
Dna cons.ec.Cristea-presedinta comisiei economice-prezinta avizul comisiei economice.
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Dl cons.ing.Boca-presedintele comisiei de protectie sociala-prezinta avizul comisiei de

protectie sociala.
Dl cons.ing.Lazar-presedintele comisiei juridice-prezinta avizul comisiei juridice.
Dna cons.ec.Cristea-care este numarul de pachete si valoarea/pachet.
Dl primar-aproximativ 1000 pachete ca si anul trecut.
Dl cons.ing.Boca-nu este treaba noastra.
Dl primar-in urma negocierilor cu agentii economici vom stabili pretul/pachet si de pachete

vor beneficia conform Hotararii Consiliului local prescolarii,elevii,persoanele cu handicap
grav,beneficiarii de ajutor social.Pornim de la factura de anul trecut cand am avut aprobata suma de 30
mii lei din care 25 mii lei din bugetul local si 5 mii lei din sponsorizari.Pe sumele din sponsorizari nu
ne putem baza.

Dl cons.Man-sa se faca o informare la Consiliul local cu numarul de pachete,valoarea si
continutul acestora.

Dna secretar -în conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,republicată,legea
administraţiei publice locale,cvorumul  necesar adoptării hotărârii privind aprobarea organizarii serbarilor
Pomului de Craciun in anul 2014 este majoritatea consilierilor in functie.

Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind aprobarea organizarii
serbarilor Pomului de Craciun in anul 2014 se votează cu 12 voturi pentru dnii Boca,Crisan ,Cristea ,
Gorban,Man,Onita,Petruse,Rusu,Halalai,Lazar,Popa si Ungur.

Consiliul local oras  Teius adopta Hotărârea nr.85/2014.
Se trece la punctul 5 de pe ordinea de zi.
Dl primar prezinta expunerea de motive si proiectul de hotarare privind aprobarea calendarului

desfasurarii targurilor,pietelor si oboarelor in orasul Teius in anul 2015.
Dna ec.Cordea-serviciu buget finante-prezinta raportul compartimentului de specialitate din

cadrul Primariei orasului Teius.
Dl cons.ing.Lazar-presedintele comisiei juridice-prezinta avizul comisiei juridice.
Dna secretar -în conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,republicată,legea

administraţiei publice locale,cvorumul  necesar adoptării hotărârii privind aprobarea calendarului
desfasurarii targurilor,pietelor si oboarelor in orasul Teius in anul 2015 este majoritatea consilierilor in
functie.

Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind aprobarea calendarului
desfasurarii targurilor,pietelor si oboarelor in orasul Teius in anul 2015 se votează cu 12 voturi pentru dnii
Boca,Crisan ,Cristea , Gorban,Man,Onita,Petruse,Rusu,Halalai,Lazar,Popa si Ungur.

Consiliul local oras  Teius adopta Hotărârea nr.86/2014.
Se trece la punctul 6 de pe ordinea de zi.
Dl primar prezinta expunerea de motive si proiectul de hotarare privind folosirea in

exclusivitate a sumei de 80.000 lei pentru reparatii la bisericile de pe raza orasului Teius
Dna ec.Cordea-serviciu buget finante-prezinta raportul compartimentului de specialitate din

cadrul Primariei orasului Teius.
Dna cons.ec.Cristea-presedinta comisiei economice-prezinta avizul comisiei economice.
Dl cons.ing.Boca-presedintele comisiei de protectie sociala-prezinta avizul comisiei de

protectie sociala.
Dl cons.ing.Lazar-presedintele comisiei juridice-prezinta avizul comisiei juridice.
Dna secretar -în conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,republicată,legea

administraţiei publice locale,cvorumul  necesar adoptării hotărârii privind folosirea in exclusivitate a
sumei de 80.000 lei pentru reparatii la bisericile de pe raza orasului Teius este majoritatea consilierilor in
functie.

Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind folosirea in exclusivitate a
sumei de 80.000 lei pentru reparatii la bisericile de pe raza orasului Teius se votează cu 12 voturi pentru dnii
Boca,Crisan ,Cristea , Gorban,Man,Onita,Petruse,Rusu,Halalai,Lazar,Popa si Ungur.

Consiliul local oras  Teius adopta Hotărârea nr.87/2014.
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Dl primar prezinta expunerea de motive si proiectul de hotarare privind aprobarea modificarii

art.1 al Hotararii Consiliului local oras Teius nr.80/2014 privind aprobarea documentatiei de
dezmembrare a imobilului inscris in CF 72097 Teius.

Dl ing.Colev-arhitect sef-prezinta raportul compartimentului de specialitate din cadrul
Primariei orasului Teius.

Dl cons.ing.Lazar-presedintele comisiei juridice-prezinta avizul comisiei juridice.
Dna secretar -în conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,republicată,legea

administraţiei publice locale,cvorumul  necesar adoptării hotărârii privind aprobarea modificarii art.1 al
Hotararii Consiliului local oras Teius nr.80/2014 privind aprobarea documentatiei de dezmembrare a
imobilului inscris in CF 72097 Teius este doua treimi din numarul consilierilor in functie.

Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind aprobarea modificarii
art.1 al Hotararii Consiliului local oras Teius nr.80/2014 privind aprobarea documentatiei de
dezmembrare a imobilului inscris in CF 72097 Teius se votează cu 12 voturi pentru dnii Boca,Crisan
,Cristea , Gorban,Man,Onita,Petruse,Rusu,Halalai,Lazar,Popa si Ungur.

Consiliul local oras  Teius adopta Hotărârea nr.88/2014.
Se trece la punctul 7 de pe ordinea de zi.
Dl primar prezinta cererea Politiei local oras Teius care solicita acordarea normei de hrana

conform OUG nr.65/2014.
Consiliul de accord este de acord in unanimitate cu respectarea prevederilor legale.
Se trece la punctul 8 de pe ordinea de zi.-probleme curente.
Dl primar-va invit duminica 30 noiembrie 2014,ora 12,30 pe peronul garii CFR pentru

depunere de coroane in memoria eroului Ioan Arion.
Dl cons.ec.Gorban- pietruirea strazilor se continua?
Se trece la punctul 9 de pe ordinea de zi.
Se stabileste data urmatoarei sedinte ordinare a Consiliului local oras Teius 19 decembrie

2014.
Nemaifiind discutii dl presedinte de sedinta declara lucrarile sedintei inchise.
Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal intr-un singur exemplar.

PRESEDINTE DE SEDINTA                                                     SECRETAR
Consilier ing.LAZAR OVIDIU MIHAI                                       jr.BARA  MARIA



ROMÂNIA
JUDEŢUL ALBA
ORAŞ TEIUŞ
CONSILIUL LOCAL
NR.________/2014

C Ă T R E,
CONSILIUL JUDEŢEAN ALBA

Alăturat vă înaintăm Hotărârea Consiliului loca oraş Teiuş nr.86 din 28 noiembrie
2014 privind aprobarea Calendarului târgurilor,pieţelor şi oboarelor din oraşul Teiuş pe anul 2015.

Teiuş,05 decembrie 2014

PRIMAR                                                     SECRETAR
Dr.ing.HĂLĂLAI MIREL VASILE jr.BARA  MARIA

ROMÂNIA
JUDEŢUL ALBA
ORAŞ TEIUŞ
CONSILIUL LOCAL
NR.________/2014

C Ă T R E,
CONSILIUL JUDEŢEAN ALBA

Alăturat vă înaintăm Hotărârea Consiliului loca oraş Teiuş nr.86 din 28 noiembrie
2014 privind aprobarea Calendarului târgurilor,pieţelor şi oboarelor din oraşul Teiuş pe anul 2015.

Teiuş,05 decembrie 2014



PRIMAR                                                     SECRETAR
Dr.ing.HĂLĂLAI MIREL VASILE                      jr.BARA MARIA

ROMÂNIA
JUDEŢUL ALBA
ORAŞ TEIUŞ
CONSILIUL LOCAL
NR.________/2014

C Ă T R E,
SC PROEXTRACT SRL CLUJ NAPOCA

Alăturat vă înaintăm Hotărârea Consiliului loca oraş Teiuş nr.83 din 28 noiembrie
2014 privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal „Exploatare agregate minerale” beneficiar SC
Proextract SRL,pentru suprafata de teren de 25.068 mp.

Teiuş,05 decembrie 2014

PRIMAR                                                     SECRETAR
Dr.ing.HĂLĂLAI MIREL VASILE                      jr.BARA  MARIA

ROMÂNIA
JUDEŢUL ALBA
ORAŞ TEIUŞ
CONSILIUL LOCAL
NR.________/2014

C Ă T R E,
SC PROEXTRACT SRL CLUJ NAPOCA

Alăturat vă înaintăm Hotărârea Consiliului loca oraş Teiuş nr.83 din 28 noiembrie
2014 privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal „Exploatare agregate minerale” beneficiar SC
Proextract SRL,pentru suprafata de teren de 25.068 mp.



Teiuş,05 decembrie 2014

PRIMAR                                                     SECRETAR
Dr.ing.HĂLĂLAI MIREL VASILE                      jr.BARA  MARIA


